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VIDEO: Zideologizovaná RTVS diskriminuje velkou část
obyvatelstva nebo Když je „konference“ pouze
vzpourou pracovníků RTVS za setrvání na svých
pozicích

infovojna.bz/article/video-zideologizovana-rtvs-diskriminuje-velku-cast-obyvatelstva

RTVS po roce 1998 absolutně sloužila vládám v rukou nadnárodní liberální mafie. Slováci
mají více než čtyřicetiletou zkušenost s režimem, který si říkal lidová demokracie. Takže
dost bylo zideologizované demokracie, píše ve svém článku dlouholetá novinářka a
publicistka Eva Zelenayová.

„Neobjektivní zpravodajství, neobjektivní publicistika, absence dokumentárních a
vzdělávacích programů či původní tvorby, na druhé straně ohrožení
veřejnoprávnosti a nezávislosti RTVS. Mezi tím demonstrace, připomínky,
iniciativy, kritika RTVS a jejích zaměstnanců. První verze zákona hovořila o zrušení
současné a vytvoření nové veřejnoprávní instituce. Dnes jsme se setkali, abychom
mluvili o rizicích tohoto zákona, který již prochází úpravami…“ , zaznělo mj. na úvod
mezinárodní konference o budoucnosti RTVS   10. dubna 2024 v bratislavském
Koncertním studiu Slovenského rozhlasu.

Pod pozvánkou na akci je podepsána koordinátorka HN eventov akciové společnosti
Mafra Slovakia. Znamená to, že telerozhlas si dal zaplatit vlastní prezentaci soukromé
společnosti? Ale k věci.

U příležitosti 20. výročí vstupu Slovenska do NATO byl hostem pořadu Z první ruky
Mikuláš Dzurinda. Vzpomínal, jak před dvaceti lety přivedl Slovensko do NATO a jak ten
špatný Mečiar způsobil, že nás v první vlně přijímání do Aliance nepozvali. Dzurinda mohl
říkat co chtěl, neměl oponenta. A tak se divák veřejnoprávního média nedozvěděl, jakou
daň občan Slovenska zaplatil za náš vstup do NATO. Přitom vstup Slovenska do NATO
byl v životním zájmu této organizace. Takže jasný důkaz neobjektivní publicistiky v RTVS.

RTVS po roce 1998 absolutně sloužila vládám v rukou nadnárodní liberální mafie.
Příklad, jak RTVS poskytovala prostor pro propagandu liberalismu zazněl v pořadu Z
první ruky během vlády Igora Matoviče. Bývalý diplomat Kálmán Petöcz řekl, že „systém,
který je tedy založen na reprezentativní demokracii v právním státě respektující lidská
práva, tak ten vlastně se nazývá liberální demokracie.“

Prostor v RTVS dostal i politolog Katedry politologie Filozofické fakulty UK Pavol Baboš v
pořadu Zprávy a komentáře, ve kterém prezentoval výsledky výzkumu.

Řekl: „My jsme vycházeli zejména z toho, že veřejnoprávní vysílatel má iv zákoně i ve
statutu jisté principy, na kterých by měl fungovat a měl by je podporovat. Ať už je to
demokracie, humanismus nebo tolerance ve společnosti, a právě vycházející z tohoto
faktu a v kombinaci s tím, že je to jeden z nejsledovanějších a nejdůvěryhodnějších
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zdrojů informací, může hrát klíčovou roli ve vysvětlování, proč je liberální demokracie
dobrá a proč její principy jsou důležité a co by mohlo nastat, pokud bychom se jich
nepřidržovali.“

Dozvěděli jsme se to hned po parlamentních volbách, kdy se do vlády nedostali
liberálové: Unie vyhrožuje, že přijdeme o prostředky z evropských fondů.

Pokud RTVS propaguje liberální demokracii jako politický systém, který by mělo
Slovensko akceptovat, porušuje Ústavu SR. Její první hlava v článku. 1 říká, že
„Slovenská republika je svrchovaný, demokratický a právní stát. Neváže se na žádnou
ideologii ani náboženství

Slováci mají více než čtyřicetiletou zkušenost s režimem, který si říkal lidová demokracie.
Takže dost bylo zideologizované demokracie.

Na konferenci zazněly i obavy o následování maďarské či polské cesty, což přítomní
jednoznačně odsoudili. Proč? Nebo naši jižní a severní sousedé vedou suverénní
národně-státní politiku? Nelíbí se jim Orbán, neboť říká, že on nebuduje liberální
demokracii, on liberální demokracii neuznává?

Na začátku konání konference zazněly výhrady ze strany MK SR vůči RTVS. O nich se
nemluvilo. Prý na konferenci pozvali zástupce MK SR, Výboru pro média NR SR, ale
nepřišli.

Nakonec, bylo to i logické, vždyť na návrhu zákona resort kultury pracuje, takže nebylo k
čemu se vyjadřovat. Mluvilo se io nezávislosti novinářů, ale žádná novinářská organizace
na konferenci nebyla zastoupena. Proč? Ti přece něco vědí o nezávislosti, objektivnosti či
uplatňování etického kodexu v novinářské praxi.

Konference se tak stala pouze vzpourou pracovníků RTVS za setrvání na svých pozicích.
 

Na Slovensku je prostor pro konzervativní, sociální i liberální politiku. Proto potřebujeme
stát demokratický, ne liberálně demokratický, jaký v posledních letech masivně propaguje
RTVS. I proto je nezbytný zásah státu, aby se ostatní část obyvatelstva necítila
diskriminována.

Autor: Eva Zelenayová - dlouholetá novinářka, publicistka, autorka a exposlankyně NR
SR za LS-HZDS

 
Zdroj: skzpravy.sk / InfoVálka
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Vážení diskuterii, podle zákonů České republiky jsme povinni na požádání orgánů
činných v trestním řízení poskytnout jim všechny informace shromážděné o vás
systémem (IP adresu, mail, vaše příspěvky atd.) Prosíme vás proto, abyste do diskuse na
naší stránce nevkládali takové komentáře, které by mohly naplnit skutkovou podstatu
některého z trestných činů uvedených v trestním zákoně. Mezi takové příspěvky patří
komentáře rasistické, podněcující k násilí nebo nenávisti na základě pohlaví, rasy, barvy
pleti, jazyka, víry a náboženství, politického či jiného smýšlení, národního nebo sociálního
původu, příslušnosti k národnosti nebo k etnické skupině a podobně. 

 Zároveň upozorňujeme všechny diskutující, že v diskusi nebudeme tolerovat hrubé
urážky mezi diskutujícími, vzájemné osočování se a používání vulgarismů.

barbaři II2024-04-15 12:49:23
A nejvtipnější je, že nám přišli dávat rozumy aparátčici z ČT. Pro "naši" progresivce
se Praha stává Mekkou. Vzhlížejí k ní, chodí se tam vyplakat, chodí tam žalovat a
věří, že jim Češi pomohou.

Hegerovy protilátky2024-04-15 13:17:31
není to spíše tak, že tam je centrum řízení? oni nás stále berou jako
československo, snáze poreší 15 milionů lidí najednou než 2x řešit tytéž věci

Jeníček Mařenka2024-04-15 15:33:24
židosvozednáři tam v Praze mají hlavní stan

Hegerovy protilátky2024-04-15 13:26:07
s tou RTVS to už začíná být trapná komedie, osobně ani nevím, že takový kanál
(nejlepší pojmenování) v nabídce mám, kdyby že hned přestali vysílat ani si toho
nevšimnu, možná tak po 2 týdnech, věřím, že to má více lidí takhle jako já, raději si
prohlédnou nějaký film na čt1 nebo nějaký dokument na čt2, nač je vlastně taková
státní televize, o kterou diváci nemají zájem? takové něco by mělo být zrušeno, je
třeba založit na troskách RTVS novou skutečně veřejnoprávní televizi, na poli
zpravodajství vyslat dva redaktory jednoho do Bruselu a druhého do Moskvy,
domácí politiku by pořešil Dominik Papala s Mimi Šrámovou, mohl by jim pomáhat i
J.Baránek, pravidelný pořad o právu by měl i Judr.Harabin, sem tam by mohl něco
odvysílat i jeden či druhý Kollár. Do toho nějaká starší slovenská tvorba, případně
filmy, kde není násilí, nějaké dokumenty a sportovní přenosy a máme vyskládanou
poměrně zajímavou televizi, která by se těšila jistě větší oblibě než je tomu (ještě
stále) dnes

Jan Bačo2024-04-15 13:47:00
Dobře, liberální bolševici si tam pohladili ega, podři-stali nesmysly. Jasně my
budeme čekat a necháme dál Jančkárovou a Makaru necháme šířit liberální
propagandu. Dristali tam o tom, jak dále z lidí vyrábět idioty .
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Laco Krajňák2024-04-15 16:05:48
vrchol je že jsou nejdůvěryhodnější s 24% - to vážně?!! Baba s platem 3000 a více
€ se postaví ve zprávách před mikrofon a zahlásí "deník N napsal" - hodinová
výpověď aby se stihla sbalit

Petr Krumpal2024-04-15 16:35:15
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